
Neurčitý člen 

 

- pred  každým podstatným menom musí byť v angličtine člen. 

 

- Výnimka: mená osôb, miest, krajín a niektoré predložkové väzby  

( at home, at  school ) 

 

  

- 2 tvary:  a /e/ - pred vyslovovanou spoluhláskou – a boy, a dog 

an /en/ - pred vyslovovanou samohláskou – an apple, 

an orange 

 

Člen   a/an  zodpovedá  číslovke one (1), preto sa používa iba 

v jednotnom čísle: a dog = one dog 

- použitie:  pred  bližšie neurčenými  podstatnými  menami 

v jednotnom čísle.  

 

Príklady: a cat, an excercise book, a glass, a pen,  a pencil, an orange, 

a window, an apple, a room 

 

  


